
 
 

 
 

Beleidsweekend van het hoofdbestuur van de NTKC,    
Zaterdag 20 juni 2015 te Hazerswoude 
 
 

Aanwezig: Adriaan Branderhorst, Gijs van As, Albert Fien, Willem van den Eijkel, Susan van 
Oostveen , Ivo Knotnerus , Maartje Loerakker (verslag). 

Afwezig: - 
 

 
Tijdens het beleidsweekend heeft het hoofdbestuur uitgebreid aandacht besteed aan het 
volgende: 
 
1) Communicatie met afdelingen, secties en leden 
Het hoofdbestuur is voornemens afdelingen, secties en leden digitaal te informeren over de 
onderwerpen die in de vergadering van het hoofdbestuur besproken zijn en relevant dan wel 
geschikt om op dat moment te delen. Op deze manier wil het hoofdbestuur meer inzicht geven 
in de onderwerpen die aan de orde zijn (geweest). 
 

2) Voorjaarsledenvergadering  
Het hoofdbestuur is in principe vertegenwoordigd bij de afdelingsvergaderingen. In het najaar 

wordt dit als zinvol beschouwd in verband met het bespreken van onderwerpen voor de 
Clubraad en de afronding van het clubjaar als afdeling.  Voorjaarsledenvergaderingen worden in 

het algemeen heel matig bezocht. Er staan doorgaans geen nieuwe onderwerpen op de agenda 
en in de winter gebeurt er weinig in de afdelingen. De aanwezigheid van een HB-lid is daarmee 
vooral een formaliteit, maar inhoudelijk veelal niet zinvol. 
Het HB ziet graag een andere invulling van de vergadering, bijvoorbeeld door een combinatie 
met een activiteit om zo meer betrokkenheid van de leden te realiseren. Alhoewel dat af en toe 
reeds gebeurd, is een verdere uitbreiding gewenst.    
Het HB ziet voor zichzelf een rol weggelegd om met een zekere regelmaat de tijd te nemen om 

met de afdelings/sectie besturen te overleggen .  
Tijdens de bestuursdag (19 september a.s.) denken we graag met jullie verder over een zinvolle 

inzet van het HB bij de afdelingen, maar ook over mogelijkheden voor afdelingsbesturen om de 
vergaderingen aantrekkelijker te maken. 

 
  



 
 

3) Administratie van de NTKC 
In de afgelopen jaren heeft de NTKC problemen ondervonden in het adequaat voeren van de 
clubadministratie. Het uitvallen en uiteindelijk aftreden van de tweede penningmeester 
noodzaakte het hoofdbestuur om extern hulp te vragen bij het boekhoudkundig werk. Ook nu 
wordt de boekhouding nog uitbesteed, maar desondanks vergt het veel aansturing en inzet van 
de eerste penningmeester.  
De ervaringen van de afgelopen tijd kennende heeft het hoofdbestuur gesproken over 
mogelijkheden voor een consistente administratie. We zien daarbij de volgende opties: 

 traditioneel model -> met een eerste en tweede penningmeester. Vereist is dan een zeer 
degelijke boekhoudkundige ervaring van in elke geval de 2e penningmeester. 

 Extern uitbesteden van het boekhoudkundig werk -> de penningmeester blijft 
verantwoordelijk voor het accorderen van betalingen en het opmaken van de 

jaarrekening. De voorkeur gaat dan uit naar uitbesteding aan scouting. Zij kennen de 
structuur van een club met leden en we zitten in hetzelfde gebouw . 

 
Het traditionele model wordt uitgevoerd door leden van de club en is daarmee vrijwel 

kosteloos. Nadeel is de afhankelijkheid van de deskundigheid en de vervanging bij uitval. De 
afgelopen jaren kennende heeft dat niet langer onze voorkeur.  

Bij extern uitbesteden krijgen we uiteraard te maken met extra kosten. Een offerte van scouting 
zal inzichtelijk moeten maken over welke bedragen we spreken. Voordeel is in elk geval een 
continue dienstverlening met ondermeer de mogelijkheid voor een snelle betaling van 
declaraties en facturen. 
 
Om als penningmeester niet als enige verantwoordelijk te zijn voor het financiële beleid is het 
hoofdbestuur voornemens om de functie van tweede penningmeester aan te houden en te 

koppelen aan de functie van bestuurlijk coördinator van het clubbureau. Daarmee is het 
clubbureau (weer) vertegenwoordigd in het hoofdbestuur  

Voorlopige conclusie: we zoeken een tweede  penningmeester met degelijke boekhoudkundige 
ervaring en affiniteit met het coördineren van werkzaamheden ten behoeve van de 
ledenadministratie. 
Dit voorlopig oordeel zal ook worden besproken met de financiële commissie (Fico). 
 
4) Werkgroep Zeven+ 
Dries Oosterhof, voorzitter van de werkgroep Zeven+ heeft ons meegenomen in de bevindingen 
van de werkgroep tot dan toe en de richting die ze denken te gaan. Een eerste aanzet is 
gepubliceerd in Buitenspoor.  
Tijdens de bestuursdag op 19 september a.s. is dit ook onderwerp van gesprek.  De concept 
rapportage zal in de komende clubraad worden besproken. 
 

 
Maartje Loerakker 

2e secretaris HB 
 


